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 Tid: 27 augusti 2009 kl 17.00 – 18.40 

   

 Plats: Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 

   

 Justerat: 3 september 2009  

  

 

 

Åsa Romson Torbjörn Erbe 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Åsa Romson (MP) vice ordförande  

Hugo Nordenfelt (M)  

Lena Bring (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Per Ola Bosson (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Malte Sigemalm (S)  

Ulla Jöhnk (S) 

Karin Wanngård (S)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Ersättare: 

 Helena Levy (M) tjänstgörande 

Nils Ingelström (M)  tjänstgörande  

Aysin Hartzell (M)  

Björn Gülich (M)  

Harald Eriksson (M)  

Gustav Åkerblom (FP)  

Christian Karlsson (KD)  

Hassan Said Mahamed (S)  tjänstgörande  

Fredrik Canerstam (S)  

Charles Berkow (MP)  

Tina Kratz (V)  

  

Förhinder har anmälts av ordföranden Ulla Hamilton (M), ledamöterna Daniel 

Valiollahi (M) och Godfrey Etyang (S) samt av ersättarna Gerd Sjöberg-Granlund (S) 

och Carina Paulsson (S). 

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. Dessutom var 

biträdande borgarrådssekreterare Tobias Holdstock och miljöförvaltningens 

avdelningschefer närvarande. 

 



  

 § 21 

Åtgärder för att åter öka andelen nya miljöbilar -  

Skrivelse till kommunstyrelsen av Yvonne Ruwaida m.fl. (MP) 

Dnr 2009-005460-217 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 

 

1 Miljö och hälsoskyddsnämnden överlämnar och åberopar förvaltningens 

 tjänsteutlåtande som yttrande över skrivelsen till kommunstyrelsen. 

 

Ärendets handling   

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 6 augusti 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ledamöterna Torbjörn Erbe (M), Karin Karlsbro (FP) Karin Wanngård (S) och 

 Stellan F Hamrin (V) föreslår att (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Åsa Romson (MP) föreslår att miljö- och hälsoskyddsnämnden 

 beslutar att stödja skrivelsens förslag om bättre åtgärder för större andel 

 miljöbilar,  i övrigt godkänna förvaltningens förslag till beslut och anföra 

 följande: 

 

Skrivelsens förslag på åtgärder ligger väl i linje med vad som bedömts vara 

effektiva åtgärder i nämndens tidigare rapport. Det är bekymmersamt att 

regeringen inte längre besvara uppvaktningar i frågan från Sveriges tre största 

städer. Särskilt beklagligt är att nya generationers miljöbilar som finns eller snart 

finns på marknaden som biogas- och elbilar, och som släpper ut mycket mindre 

CO2, inte får det stöd som skulle behövas genom en progressiv 

miljöbilsdefinition. 

 

Omröstning 

Vice ordföranden ställer de framlagda förslagen emot varandra och finner att nämnden 

beslutar enligt Torbjörn Erbes (M), Karin Karlsbros (FP) Karin Wanngårds (S) och 

Stellan F Hamrins (V) förslag till beslut. 

 

Reservation 

Vice ordförande Åsa Romson (MP) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 

förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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